
Protokół Nr 221/2024 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 30 kwietnia 2024. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek  

Członek Zarządu: Krzysztof Zdziarski, Zbigniew Wernik, Sekretarz Powiatu - Iwona 

Urbanowicz, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, 

Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Joanna Maksym, wz. Kierownika Wydziału Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami – Emilia Olszewska, wz. Kierownika Wydziału Budownictwa i 

Ochrony Środowiska – Karolina Łabaszewska, Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego  

w Nidzicy – Jarosław Kwiecień.  

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek:  

I Wydział Finansowy 

1.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 

II Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1.Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie powołania komisji konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy 

2. Podjęcie decyzji odnośnie wydłużenia terminu realizacji inwestycji pn.” Rozbudowa i 

przebudowa budynku Starostwa Powiatowego w Nidzicy wraz z zagospodarowaniem terenu 

posesji w tym rozbiórka istniejących garaży i budowa budynku garażowego przy ul. Traugutta 

23”, wydłużenie terminu realizacji wyposażenia w nowobudowanym budynku Starostwa 

Powiatowego w Nidzicy. 

3.Informacja o wynikach kontroli w Wydziale Komunikacji i w PINB. 

4.Sprawozdanie Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 

5.Sprawy związane z funkcjonowaniem i organizacją ZOZ. 

III Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska  

1.Zawiadomienie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych na terenie obrębów geodezyjnych Dziurdziewo i 

Wierzbowo. 

IV Wydział Komunikacji 

1.Informacja o konieczności podpisania umowy z Polską Wytwórnią Papierów Wartościowych na 

produkcję dokumentów komunikacyjnych i orzeczeń.  

V Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 

1.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wyboru ofert złożonych na realizację w 

2024 roku zadania publicznego w zakresie działalności na rzecz organizacji pozarządowych i 

innych podmiotów prowadzących działalność pożytku publicznego. 

2.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wyboru ofert złożonych w ramach 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2024 roku. 

VI Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami   

1. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami. 

 

Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy P. Jarosław Kwiecień omówił sprawę 

modernizacji infrastruktury edukacyjnej w Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy,  

utworzenie nowoczesnych pracowni edukacyjnych. Wyjaśnił, że powstaje to z programu 



aktywizacja terenów popegeerowskich, otrzymaliśmy z tego środki w wysokości 1.860.000,00 zł. 

Inwestycja rozpoczęła się od listopada ubiegłego roku. P. Dyrektor nadmienił, że Wykonawca tj. 

Budownictwo i Gastronomia Andrzej Zalewski złożył w dniu 25 marca br. pismo wraz z 

kosztorysem o zwiększenie środków na to zadanie o 360 tys. zł brutto. Do pisma załączona 

została opinia Inspektora Nadzoru Budowlanego. Wykonawca uzasadnia swoje pismo tym,  

że zwiększyły się koszty zatrudnienia pracowników, prowadzenia działalności oraz tym, że koszty 

wynagrodzeń i wartość robót wzrosła. P. Dyrektor dodał, że największym kosztem jest wzrost 

kosztów wyposażenia, a wyposażenie pracowni tego typu jest bardzo specyficzne są one 

wyposażane przez mechatronika-wyposażenie dydaktyczne w Poznaniu. P. Dyrektor nadmienił, 

że nie ma alternatywy, że można pozyskać kogoś innego. Ponadto, ten projekt jest projektem 

zazębiającym się z projektem Dyrektora ZSZiO w Nidzicy ponieważ P. Dyrektor posiada część 

wyposażenia z tej samej firmy natomiast CKZ jest tego dalszym ciągiem. P. Dyrektor CKZ 

powiedział, że rozmawiał z P. Zalewskim i zgodził się o zwiększenie kwoty na to zadanie w 

wysokości 250 tys. zł. 

 Starosta P. Marcin Paliński zapytał czy więcej waloryzacji by już nie było.  

P. Jarosław Kwiecień odpowiedział, że nie, więcej P. Zalewski waloryzacji by nie oczekiwał.  

P. Dyrektor CKZ dodał, że projekt był opracowywany 2 lata temu, było wówczas brane do 

kosztorysu inne ceny wyposażenia. Upłynęło prawie 2 lata od opracowania dokumentacji, jaka 

jest sytuacja rynkowa. Ponadto, doszły do tego dodatkowe rzeczy nieprzewidziane, zostały 

odkryte fundamenty w budynku, okazało się, że fundament jest kamienny i zaszła potrzeba 

izolacji tych fundamentów.  

Mając na uwadze powyższe P. Dyrektor poprosił o pozytywne rozpatrzenie tego wniosku. 

 

Skarbnik Powiatu P. Renata Mróz dopytała w jakiej kwocie miałoby być zwiększenie. 

P. Jarosław Kwiecień odpowiedział, że prosi o zwiększenie środków na zadanie o 250 tys. zł 

Skarbnik Powiatu P. Renata Mróz poprosiła P. Dyrektora o skorygowanie wniosku ponieważ w 

poprzednim wniosku była zawarta kwota 360 tys. zł.  

 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek Dyrektora CKZ w Nidzicy, liczba głosów: 

liczbą głosów: 3 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Skarbnik Powiatu P. Renata Mróz dodała, że ww. wniosek musi być przedstawiony w uchwale 

Rady Powiatu w Nidzicy. 

  

Ad. I. 1 

 

P. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu w Nidzicy na 2024 rok zawierający: 

 
1. pismo Ministra Finansów z dnia 19 kwietnia 2024 r.. o przekazaniu z rachunku pomocniczego 

Funduszu Pomocy, którego dysponentem jest Minister Finansów, dodatkowych środków z 
tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań 
oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami 
będącymi obywatelami Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa, za okres od 1 do 31 marca 2024 r. W związku z powyższym dokonuje się 
zwiększenia planu dochodów w dziale 758, rozdziale 75814 §2100 o kwotę 8.744,00 zł. W ślad 
za tym, jednostki oświatowe złożyły wnioski o zmiany w planach finansowych na 2024 r. 
polegające na zwiększeniu planu wydatków w jednostkach wg. następującego wyszczególnienia 
w: 
 



1) Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy o kwotę 2.496,52 zł  
wg. następującego wyszczególnienia:  
- w dziale 801, rozdziale 80115 o kwotę 1.328,06 zł: w §4350 o kwotę 418,17 zł,   
w §4750 o kwotę 751,11 zł, §4850 o kwotę 158,78 zł; 
- w dziale 801, rozdziale 80117 o kwotę 1.168,46 zł: w §4350 o kwotę 872,08 zł, w 
§4750 o kwotę 244,66 zł, §4850 o kwotę 51,72 zł; 

2) Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Nidzicy w dziale 801, rozdziale 
80102 o kwotę 2.377,85 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4740 o kwotę 
38,15 zł; §4750 o kwotę 1.945,38 zł, §4850 o kwotę 392,22 zł, §4860 o kwotę 2,10 zł.  

3) Starostwie Powiatowym w Nidzicy w dziale 801, rozdziale 80117 §2340 o kwotę 
1.130,50 zł (dla Branżowej Szkoły I Stopnia AWA MEBEL). 

4) Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie o kwotę 2.739,13 zł wg. 
następującego wyszczególnienia:  
- w dziale 801, rozdziale 80115 o kwotę 2.739,13 zł: w §4350 o kwotę 68,08 zł §4370 o 
kwotę 32,48 zł, w §4740 o kwotę 561,72 zł, §4750 o kwotę 1.531,61 zł, §4850 o kwotę 
398,78 zł i §4860 o kwotę 146,46 zł. 

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższych wniosków 

 
2. wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 

2024 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 600, rozdziale 60014 §6370 o 
kwotę 2.500.00,00 zł, z następujących zadań inwestycyjnych: 1) „Remont drogi powiatowej nr 
1528N na odcinku Bolejny-gr. powiatu o kwotę 1.500.000,00 zł, 2) „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1973N w miejscowości Grzegórzki” o kwotę 1.000.000,00 zł. Jednocześnie 
dokonuje się zwiększenia planu wydatków w dziale 600, rozdziale 60014 §6370 o kwotę 
2.500.000,00 zł, na zadaniach inwestycyjnych: 1) „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1973N w 
miejscowości Grzegórzki” o kwotę 1.500.000,00 zł, 2) „Remont drogi powiatowej na odcinku 
DW 604 do m. Nowa Wieś Dmochy” o kwotę 1.000.000,00 zł. Powyższe zmiany wynikają z 
przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia w związku z otrzymanym 
dofinansowaniem w wysokości 98% z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
strategicznych Edycja PGR na zadanie pn. „Modernizacja dróg w powiecie nidzickim”.  
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

3. wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy o zmiany w planie 
finansowym jednostki na 2024 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 801, 
rozdziale 80102 §4210 o kwotę 10,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w dziale 801, 
rozdziale 80102 §4430 o kwotę 10,00 zł. Zwiększenie planu wydatków związane jest ze 
zwiększonymi kosztami ubezpieczenia mienia i floty na okres ubezpieczeniowy od 
15.03.2024r. do 14.03.2025r. 
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 
 
4. wniosek Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie o zmiany w planie 

finansowym jednostki na 2024 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 854, 
rozdziale 85410 §4260 o kwotę 294,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w dziale 854, 
rozdziale 85410 §4430 kwotę 294,00 zł. Zwiększenie planu wydatków związane jest ze 
zwiększonymi kosztami ubezpieczenia mienia i floty na okres ubezpieczeniowy od 
15.03.2024r. do 14.03.2025 r. 
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

5. wniosek Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym 
jednostki na 2024 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 801, rozdziale 80140 



o kwotę 532,00 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4210 o kwotę 251,00 zł i §4480  
o kwotę 281,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w dziale 801, rozdziale 80140 §4430 o 
kwotę 532,00 zł. Zwiększenie planu wydatków związane jest ze zwiększonymi kosztami 
ubezpieczenia mienia na okres ubezpieczeniowy od 15.03.2024 r. do 14.03.2025 r.  
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 221/618/2024 w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2024 roku, liczbą głosów: 3 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 
 

14:30 do posiedzenia dołączył Wicestarosta p. Paweł Przybyłek.  

 

Ad. II.1 

 

P. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie 

powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Przypomniała, że na poprzednim Zarządzie ten temat był 

omawiany, a Członkowie Zarządu mieli zastanowić się kogo do tej komisji rekomendować.  

P. Sekretarz przypomniała, że w składzie komisji musi znaleźć się od 3 do 6 przedstawicieli 

podmiotu tworzącego, w tym 1 lekarz oraz przedstawiciel Rady Społecznej. P. Dyrektor ZOZ 

wskazała do pracy w komisji dr Pawła Seniuka, natomiast Rada Społeczna zarekomendowała P. 

Roberta Radzymińskiego. P. Sekretarz powiedziała, że trzeba będzie jeszcze wskazać do pracy 

przedstawicieli podmiotu tworzącego, czyli minimum 2 osoby. P. Sekretarz nadmieniła, że 

otrzymała opinię od P. Mecenas, że P. Anna Szypulska została zatrudniona na stanowisko p. o 

dyrektora, a umowa o pracę trwa do 17 czerwca br.. W opinii P. Mecenas jest możliwość 

powierzenia na 3 miesiące dodatkowych obowiązków dla pracownika, który posiada kwalifikacje, 

zapis ten wynika to z kodeksu pracy. P. Sekretarz zapytała Członków Zarządu kogo chcieliby 

wskazać do pracy w komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek powiedział, że na ostatnim Zarządzie, P. Starosta 

zaproponował osoby do pracy w tej komisji. Uważa, że wskazane propozycje osób były dobrym 

pomysłem. 

Pozostali Członkowie Zarządu powiedzieli, że rozmawiali z P. Lechem Brzozowskim przed 

dzisiejszym Zarządem, który wyraził zgodę, aby w pracach tej komisji uczestniczyć.  

P. Iwona Urbanowicz zwróciła uwagę, że P. Lech Brzozowski nie jest Radnym w Radzie 

nowej kadencji. 

Starosta zapytał czy w takim razie oznacza to, że musielibyśmy powołać skład z Radnych  

z nowej Rady.  

P. Iwona Urbanowicz powiedziała, że jeżeli osoby z Rady Powiatu to z nowej Rady.  

 

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie 
powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”,  
0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. II.2 

 

Następnie, Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawy związane z 

rozbudową i przebudową Starostwa Powiatowego w Nidzicy. Inwestycja miała być zakończona 

do 31 marca br., natomiast Wykonawca wystąpił z wnioskiem o zmianę terminu zakończenia 



inwestycji do dnia 31 maja 2024 r.. W piśmie Wykonawca wskazał okoliczności uniemożliwiające 

wykonanie umowy w terminie tj. niesprzyjające warunki atmosferyczne. Inspektor Nadzoru 

Inwestorskiego uznał argumentację Wykonawcy za zasadną i potwierdził, że wskazane przez 

Wykonawcę okoliczności faktycznie zaistniały i miały wpływ na niewykonanie umowy w 

przewidzianym terminie. Nie bez znaczenia jest też fakt, że termin inwestycji jest ponownie 

wydłużany bo nie było możliwe zrealizowanie zadań z różnych względów i przesunięcia 

poszczególnych prac skutkowały przesunięciami innych prac. P. Inspektor zaakceptował 

stanowisko Wykonawcy, zgodził się z Jego argumentami, a P. Mecenas w oparciu o stanowisko P. 

Inspektora uznała, że ona pod względem formalno-prawnym nie widzi przeciwskazań, aby 

wydłużyć realizację zadań dla Wykonawcy czyli do 31 maja 2024 r.  P. Sekretarz dodał, że w 

związku z tym, że wydłużamy termin realizacji tej inwestycji to następuje również zmiana na 

dostarczenie polisy ubezpieczeniowej prawidłowego wykonania zamówienia.  

 

Zarząd nie wniósł uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na przesunięcie terminu 

realizacji tej inwestycji i zawarcie aneksu Nr 8 do Umowy Nr OZK.272.5.2022 zawartej w 

dniu 5 maja 2022 r.  

 

Następnie, P. Iwona Urbanowicz poinformowała, że konsekwencją niezrealizowania umowy 

w terminie jest również potrzeba wykonania sporządzenia aneksu do zadań, które są związane z 

rozbudową, a mianowicie wyposażenia budynku w meble oraz wyposażenia budynku w 

dostępność dla osób ze szczególnymi potrzebami.  Proponujemy, aby dla Wykonawcy tych prac 

związanych z wyposażeniem budynku ustalić termin do 31 maja 2024 r., dlatego, ze część tych 

prac została już zrealizowana i mamy nadzieję, ze Wykonawcy uda się dokończyć realizację 

pozostałych prac.  

 

Zarząd nie wniósł uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na przesunięcie terminu 

realizacji tej inwestycji i zawarcie aneksu Nr 5 do Umowy Nr OZK.272.8.2023 z dnia 

25 października 2023 r.  

 

 

Dalej, P. Iwona Urbanowicz przedstawiła kolejny aneks, który dotyczy wyposażenia  

w zakresie udogodnień architektonicznych i komunikacyjnych dla osób z dysfunkcją wzroku.  

W tym aneksie proponujemy wydłużenie terminu do 28 czerwca 2024 r. P. Sekretarz dodała, że 

jest to w uzgodnieniu z Wykonawcą. 

 

Zarząd nie wniósł uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na przesunięcie terminu 

realizacji tej inwestycji i zawarcie aneksu Nr 3 do umowy Nr OZK.272.11.2023 z dnia 31 

października 2023 r.  

 

Ad. II. 3 

 

W dalszej części porządku obrad, P. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację o wynikach 

kontroli. Pierwsza z nich dotyczyła kontroli, która odbyła się w Wydziale Komunikacji Starostwa 

Powiatowego w Nidzicy i została przeprowadzona przez Warmińsko Mazurski Wojewódzki 

Inspektor Transportu Drogowego. Kontrola wypadła pozytywnie bez uwag. Kolejna kontrola 

odbyła się w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego w Nidzicy i została 

przeprowadzona przez Wojewódzki Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Olsztynie.  



W przypadku tej kontroli całokształt działania organu kontrolowanego oceniono pozytywnie  

z uchybieniami i nieprawidłowościami.  

 

Ad. II. 4 

 

Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawozdanie z działania Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów w 2023 roku. Niniejsze sprawozdanie zawiera m.in. informacje 

odnośnie realizacji zadań Rzeczników Konsumentów, ilości rozpatrywanych wniosków oraz 

efektów 

 

Zarząd nie wniósł uwag. 

 

Ad. II. 5 

 

Następnie, Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawy związane z 

funkcjonowaniem i organizacją ZOZ. Przypomniała, że od dłuższego czasu zajmujemy się 

sprawami z ZOZ z zakresu wynagrodzenia jaka otrzymywała poprzednia P. Dyrektor. W związku 

z  tym, ze P. Anna Osłowska złożyła do nas oświadczenie majątkowe zwróciliśmy uwagę na to, 

że Jej zarobki w porównaniu do poprzednich lat są bardzo wysokie. Wystąpiliśmy do ZOZ o 

udzielenie nam informacji z jakiego tytułu P. Dyrektor otrzymywała wynagrodzenie. Ostatecznie 

na Państwa wniosek otrzymaliśmy informację, że P. Dyrektor w czasie funkcjonowania Szpitala 

tymczasowego otrzymywała wynagrodzenie jako kierownik oddziału pediatrycznego i  z tego 

tytułu otrzymywała dodatek covidowy. Mając to na uwadze stwierdziliśmy, że sprawę należy 

przekazać do naszej obsługi prawnej, żeby tą sprawę się przeanalizował czy nie doszło do jakiś 

nieprawidłowości. P. Mecenas po przeanalizowaniu uznała, aby wystosować zapytanie do ZOZ  

o to jakie oddziały funkcjonowały, czy one przyjmowały pacjentów  i jeżeli funkcjonowały to na 

czym polegała praca pracowników tych oddziałów funkcjonujących w trakcie Szpitala 

Tymczasowego. Z tego pisma wynika, że w trakcie funkcjonowania Szpitala Tymczasowego były 

uruchamiane oddziały, na które przyjmowani byli pacjenci. Na pewno nie funkcjonował oddział 

pediatryczny. Stanowiska kierownicze nie zostały odwołane, aby w pełni funkcje stanowisk były 

zabezpieczone po ustaniu pandemii, ponieważ ZOZ w Nidzicy nieustannie boryka się w 

pozyskaniu wyspecjalizowanej i fachowej kadry medycznej. Jest również informacja, ze wszyscy 

pracownicy byli oddelegowani do pracy w Szpitalu Tymczasowym. Dodała, że z posiadanych 

szeregu dokumentów z funkcjonowania Szpitala Tymczasowego wiemy, ze w trakcie 

funkcjonowania szpitala inne oddziały nie świadczyły innych usług medycznych niż usługi 

związane z walką z covidem. Powstaje zatem wątpliwość czy na tych oddziałach byli leczeni 

pacjenci z zakresu chirurgii, ginekologii i położnictwa, chorób wewnętrznych. Wiemy też, że z 

polecenia Wojewody były uruchamiane miejsca dla pacjentów covidowych w starej części szpitala 

gdzie funkcjonowały właśnie te ww. oddziały. Wniosek jest taki, ze pacjenci byli leczeni pod 

kątem covida. W związku z tym czy prawidłowe było, że stanowiska kierownicze nie zostały 

odwołane, w tym też stanowisko P. Anny Osłowskiej kierownika oddziału pediatrycznego.  

 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek powiedział, ze jeżeli nie funkcjonowały oddziały to na jakiej 

podstawie te usługi były świadczone.  

P. Iwona Urbanowicz powiedziała, że P. Mecenas uważa, ze powinniśmy wystąpić z zapytaniem 

w jakim zakresie w tych oddziałach byli leczeni pacjenci.  

 



Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że musimy napisać pismo uzupełniające do ZOZ właśnie 

o te wątpliwości. 

 

Następnie, P. Iwona Urbanowicz przedstawiła pismo lekarzy pracujących w ZOZ w Nidzicy, w 

którym to informują, że wycofali złożone wypowiedzenia umów o świadczenie usług 

medycznych. Jednocześnie w piśmie lekarzy złożyli podziękowania za dotychczasowa współprace 

Panu Staroście, który w każdej sytuacji i potrzebie podejmował rozmowy i czynności w celu 

rozwiązania pojawiających się problemów i poprawienia sytuacji szpitala.  

 

Ad. III.1 

 

P. Karolina Łabaszewska przedstawiła zawiadomienie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych na 

terenie obrębów geodezyjnych Dziurdziewo i Wierzbowo. Do Starostwa Powiatowego w Nidzicy 

wpłynęło zawiadomienie Wójta gminy Kozłowo odnośnie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębach 

geodezyjnych w Dziurdziewo i Wierzbowo. Dodała, że po przeprowadzonej rozmowie 

telefonicznej z Panią, która prowadzi sprawę tereny te będą przeznaczone na instalację 

fotowoltaiczne. Poinformowała, że przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zostało wszczęte na wniosek osób, które dzierżawią teren. 

P. Krzysztof Zdziarski zapytał, czy nic innego nie zmieniają? 

P. Karolina Łabaszewska odpowiedział, że nie. Dodał, że wydrukowała mapy w których 

miejscach to ma być i tereny mają być przeznaczone pod instalację fotowoltaiczne na wniosek 

właściciela działki. Dodała, że jest to na razie zawiadomienie, a w drugiej kolejności sporządzą 

projekt miejscowego planu i wystąpią o opinię do Zarządu. 

 

              Zarząd przyjął powyższą informację do wiadomości. 

Ad. IV.1 

 

P. Mariusz Kozicki przedstawił informację o konieczności podpisania umowy z Polską 

Wytwórnią Papierów Wartościowych na produkcję dokumentów komunikacyjnych i oznaczeń. W 

dniu 31 maja 2024 r. kończy się umowa na dostarczanie dokumentów komunikacyjnych i nalepek 

legalizacyjnych do Wydziału Komunikacji. Dodał, że umowa była zawarta na 3 lata. W związku z 

tym, że Minister Infrastruktury podpisał umowę w 2018 roku z Polską Wytwórnią Papierów 

Wartościowych na produkcje dokumentów nie mamy możliwości wybrania innego podmiotu do 

produkcji tych dokumentów niż Polską Wytwórnie Papierów Wartościowych S.A. z/s w 

Warszawie. Dodał, że z informacji uzyskanych z Polskiej Wytwórni Papierów Wartościowych 

umowa o której mowa powyżej obowiązuje do końca 26 grudnia 2026 roku, czyli umowa będzie 

zawarta na 2,5 roku. Z szacunkowych danych, które uzyskałem na podstawie ostatnich umów 

wynika, że koszt sporządzenia  dokumentów komunikacyjnych przez 2,5 roku będzie wynosił 

około 795 tys. Poinformował, że przez ostatnie lata waloryzowane były stawki produkcji 

dokumentów. Dodał, że stawki ponoszone przez interesantów od lat nie były waloryzowane, a 

koszty produkcji dokumentów rosną z roku na rok. Na dzień dzisiejszy z ostatnią umową, która 

obowiązuje wydaliśmy ok 590 tys. na produkcję dokumentów komunikacyjnych, ale po 

przeliczeniu na nowe stawki, które otrzymaliśmy od Polskiej Wytwórni Papierów Wartościowych 

poniesiony koszt wynosił by około 730 tys., czyli 140 tys. więcej. Poinformował, że w wyniku 

zmiany przepisów ustawy Prawo o ruchu drogowym, od początku 2024 roku zwiększyła się ilość 



rejestracji pojazdów o 20% w stosunku do poprzednich lat. Dodał, że umowa jest sporządzona w 

taki sposób, że nie może przekroczyć tej kwoty, która została oszacowana. 

 

Zarząd przyjął powyższą informację do wiadomości. 

 

Ad. V.1 

 

P. Joanna Maksym przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

wyboru ofert złożonych na realizację w 2024 roku zadania publicznego w zakresie działalności na 

rzecz organizacji pozarządowych i innych podmiotów prowadzących działalność pożytku 

publicznego. Poinformowała, że wpłynęła tylko jedna oferta Nidzickiego Funduszu Lokalnego. 

Dodała, że oferta spełnia wszystkie wymogi. Dotacja Powiatu wynosi 29 500 zł, wkład własny 

Nidzickiego Funduszu Lokalnego wynosi 25 500 zł. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie wyboru ofert złożonych na realizację 

w 2024 roku zadania publicznego w zakresie działalności na rzecz organizacji 
pozarządowych i innych podmiotów prowadzących działalność pożytku publicznego: 4 - 
„za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymujących się”. 
 

Ad. V.2 

 

P. Joanna Maksym przedstawiała projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wyboru 

ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 

2024 roku. W zakresie nauki, szkolnictwa wyższego, edukacji, oświaty i wychowania. Mowa jest 

konkretnie o Program Stypendialny. Poinformowała, że wpłynęła tylko jedna oferta Nidzickiego 

Funduszu Lokalnego. Dodała, że oferta spełnia wszystkie wymagania. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie wyboru ofert złożonych w ramach 
otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2024 roku: 4 - „za”, 
0- „przeciw”, 0-„wstrzymujących się”. 
 

Ad. VI.1 

 

P. Emilia Olszewska przedstawiła sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomości. 

Poinformowała, że w dniu 28 marca 2024 r. do Starostwa Powiatowego w Nidzicy wpłynęła 

informacja, że Starostwa Nidzicki prowadzi postępowanie w sprawie wydania pozwolenia na 

budowę budynków usług turystycznych na działce 275/10 obręb Jabłonka gm. Nidzica, która 

graniczy z działką nr 394 stanowiącą własność Powiatu Nidzickiego w trwałym zarządzie 

Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. Postanowienie zostało zawieszone w/w postanowieniu 

do stanu rozstrzygnięcia przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Nidzicy  

Dodała, że wstępnym zagadnieniem jakim jest stwierdzenie czy nie zostały rozpoczęte roboty 

budowlane związane z budową budynków na działce nr 275/10 obręb Jabłonka gm. Nidzica. 

 

P. Emilia Olszewska poinformowała, że w nawiązaniu do wcześniejszych pism dotyczących 

sprawy odkupienia części działki nr 169/2 położonej w obrębie Piątki gm. Nidzica na której 

znajduje się ogrodzenie, prawdopodobnie postawione przez Rejon Dróg Wojewódzkich w 

Nidzicy i Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy bądź przestawienie ogrodzenia zgodnie z granicą 

działki. Wyżej wymieniona działka graniczy z działką 184/21położonej w obrębie Piątki gm. 

Nidzica, której współwłaścicielem jest Powiat Nidzicki w trwałym zarządzie Powiatowego 



Zarządu Dróg w Nidzicy oraz Województwo Warmińsko- Mazurskie. Dodała, że w dniu 4 

kwietnia 2024 r. wystąpiliśmy do Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o zajęcie stanowiska w 

tej sprawie. W dniu 11 kwietnia 2024 r. wpłynęło pismo od Zarządu Dróg Wojewódzkich z 

propozycją podziału działki 169/2 obręb Piątki gm. Nidzica, a następnie wykupu od właściciela 

części działki zajętej pod ogrodzenie.  

Jednocześnie poinformowała, że do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi od 

Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy na nasze zapytanie. 

 

P. Emilia Olszewska poinformowała, że w dniu 9 kwietnia 2024 r. nr 3/24 Burmistrz Nidzicy 

zatwierdził podział nieruchomości działki nr 76 obręb Jabłonka gm. Nidzica. Dodała, że w 

skutek tego podziału Powiat Nidzicki nabędzie działkę nr 76/3 o powierzchni 0.0979 ha pod 

powiatową drogą publiczną. W związku z nabyciem Powiat Nidzicki będzie musiał wypłacić 

właścicielowi na jego wniosek należne odszkodowanie. 

 

P. Emilia Olszewska poinformowała, że w Wydziale Budownictwa wszczęto postępowanie w 

sprawie wydania pozwolenia na rozbiórkę dwóch budynków gospodarczych na działce nr 259/2 

obręb miejscowości Sarnowo gm. Kozłowo, która graniczy z działką nr 237 stanowiącą własność 

Powiatu Nidzickiego w trwałym zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. Dodała, że 

jest to droga powiatowa.  

 

Zarząd przyjął powyższe informacje do wiadomości.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.   

 

Protokołowała: 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 

 


